
Protokoll från Valmöte för landsbygdsdelen av NV Uddevalla till Uddevalla kommuns
Landsbygdsråd i Bokenäs bygdegård 2024-11-11

Närvarande enligt bifogad lista, 13 personer som representerade 25 av områdets ideella och
ekonomiska föreningar.

Mötet inleddes av Bokenäsets Framtids ordförande Ingrid Karlsson. Hon läste upp listan med
alla föreningar inom vårt område vars styrelser fått kallelse till dagens möte, och alla
närvarande som var medlemmar i någon av föreningarna noterades.

Valmöte
1. Mötet öppnandes av Ingrid Karlsson, ordf. i Bokenäsets Framtid

2. Till ordförande för mötet valdes Krister Olsson och till sekreterare valdes Ingrid
Karlsson. Till justeringspersoner valdes Gunnar Bernekärr (0730-341051) och Marita
Jacobsson (0709-101935).

3. Dagordningen godkändes.

4. Röstlängd fastställdes enligt bifogad lista. Kallelse har skickats ut till 32 föreningar.

5. Information från de representanter som valdes föregående år (Per-Rune Karlsson,
Bokenäsets Framtid); Yngve Andersson PRO och Svenska Kyrkan: De berättade om hur
valen av representanter går till i vårt område och i de två andra områdena, och om
vilka frågor som rådet tagit upp under de första 1,5 åren. I de två övriga områdena
(Lane-Ryr respektive Ljungskile-Forshälla) var de viktigaste frågorna stöd till underhåll
och drift av samlingssalar och bygdehus samt gång- och cykelbanor (Lane-Ryr) och
frågor rörande tätorten Ljungskile samt skolfrågor och skolskjutsfrågor
(Ljungskile/Forshälla).

Nedan listas de viktigaste frågorna som först tagits upp i rådet och sedan togs upp på
den offentliga Landsbygdsdialogen gällande vårt eget område hölls i Skredsviks
bygdens hus den 18/4 2024, med ca 200 personer närvarande:

1. Beslut om nedläggning av kommunala badplatserna Skår, Hällebäck och Högås Kärr
2. Utredning om flytt av åk 4-6 från Bokenäs skola,
3. Omläggning av skolskjutsarna,
4. Pendelparkeringar och cykelvägar,
5. Remisssvar på vattenplanering.

Torsdagen den 27 mars skall det vara en ny offentlig landsbygdsdialog i vårt område.
Denna gång förläggs den till Bokenäs bygdegård. Alla uppmanades fundera på frågor
som bör tas upp då. Vad som hittills uppfattats som mest brännande frågor i
dagsläget är fortfarande skolskjutsar, kollektivtrafik, Bokenäs skolas framtid och oro
för att det finns formuleringar i ett utredningsdirektiv från kommunledningen på att
förlägga ett mindre kärnkraftverk till Bokenäsets södra del.

6. Nominering till representanter till Landsbygdsrådet idag gjordes genom förslag
till omval av
Per- Rune Karlsson, Bokenäsets Framtid;
Yngve Andersson, PRO
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Den tredje nuvarande representanten Anna-Klara Jacobsson hade bett att få avgå av
personliga skäl. Mötet nominerade i Anna-Klaras ställe Josefin Björkdahl, Dragsmark,
medlem av styrelsen för Bokenäs Barn och Unga. Josefin var dock inte närvarande.
Arrangerande förening Bokenäsets Framtid delegerades enhälligt av mötet att
kontakta Josefin för att be henne ställa upp. Så gjordes också och därmed har mötet
nominerat henne som vår tredje representant.
7. De två närvarande kandidaterna presenterade sig själva:
Per Rune är vice ordförande i Bokenäs Framtid, bor nära Jordfall och jobbar på statliga
Lantmäterienheten i Uddevalla.
Yngve Andersson är pensionerad transportarbetare och facklig ombudsman, boende i
Hogstorp och ordförande i Skredsviks PRO samt ordförande i Bokenäsets församlings
kyrkoråd. Den tredje kandidaten Josefin Björkdahl presenterades av en annan
styrelsemedlem i Bokenäs Barn och unga, Therese Bergqvist, Nybygget. Josefin
beskrevs som en engagerad förälder boende i Dragsmark, som under året engagerat
sig mycket i skolskjutsfrågan.
8. Val av en representant från Bokenäsets Framtids styrelse: mötet omvalde
enhälligt Per Rune Karlsson till Bokenäsets Framtids representant i landsbygdsrådet.
9. Val av ytterligare två representanter: mötet omvalde enhälligt Yngve Karlsson,
representerande Skredsviks PRO, till representant i landsbygdsrådet. Vidare valde
mötet enhälligt Josefin Björkdahl som ny representant i Landsbygdsrådet, under
förutsättning att hon tackar ja.

10. Övriga frågor: en runda där samtliga fick berätta vad som pågår just nu i de olika
föreningarna gjordes enligt nedan:

Yngve Andersson: Bokenäs Jaktvårdskrets Rotviksbros Jaktstuga har sagts upp av markägaren
och såvitt vi vet har huset sålts till annan ägare. Det är en förlust för bygden då denna
samlingslokal varit flitigt uthyrd till en massa olika ändamål.
Skredsviks PRO har ca 500 medlemmar och har regelbundna trivselmöten, fester,
studiecirklar mm. Nu senast har de som ville varit på studiebesök hos Räddningstjänsten.
Terese Bergqvist: Bokenäs Barn och Unga har 300 medlemmar på facebook; De har tidigare
arbetat med Öppen förskola och har planer för ungdomsaktiviteter men det har inte riktigt
kommit igång. Bidrag från kommunen har tagits bort. En idé är att samarbeta med Bokenäs
Bygdegårdsförening med EPA-dunk. Under året har de engagerat sig i skolskjutsfrågan.
Christer Sundgren: Högås Kärrs badplatsförening har startat i år och har redan över 200
medlemmar. Christer är själv ordförande för föreningen. Insamling har redan gett 74400kr i
frivilliga bidrag. Samarbete med kommunen fungerade till en början men går trögare nu. Det
behövs ett nyttjandekontrakt med markägaren och där är föreningen inte i mål. Bryggan
lånas än så länge. Projektstöd ska sökas från kommunen.
Maj Sköld: Skredsviks fiber har ca 1200 medlemmar och har under året utökat området till
Valbo Ryr och Saltkällan. Arbetet med ökad säkerhet och renundans i nätet har intensifierats.
Krister Olsson: Svenska kyrkan, Bokenäsets församling. Allt större andel av budgeten går till
att underhålla byggnader. Idag är andelen av befolkningen som tillhör församlingen 64%.
Flera kyrkor har kallställts och man har haft informationsmöten för att diskutera förslag till
hur det ska förändras med församlingens byggnader i framtiden. En församling måste ha
minst en gudstjänst i veckan för att vara kvar som församling så man måste ha personal som
kan fixa detta.
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Krister berättade också att han arbetar med Thordénstiftelsen som har 12 miljoner i sin kassa
att delas ut. Han uppmanade alla: Sök! - föreningar har stora möjlighet att få pengar. Det
handlar mest om att få resurser till material och fysiska saker.
Peter Engelbrektsson, Röda korsets lokala krets på Bokenäset: Peter berättade att han nyss
flyttat hit och att han är särskilt intresserad av krisberedskap. Han har engagerat sig mycket
för detta inom Uddevalla rödakorsavdelning. Han sa sig dock nu skiftat fokus eftersom
engagemanget inte verkade vara så stort inom Röda Korset och nu är han med i Bokenäsets
Framtids samarbete med Bygdegårdsföreningen. Det planeras en studiecirkel här i
bygdegården i vinter.
Per Rune Karlsson, Bokenäs Framtid. Per Rune berättade om vårt stora fokus på badplatser
och skolskjutsar under året, men berättade också att vi har planer på att arbeta med krigs-
och krisberedskap tillsammans med andra lokala föreningar. Vi har sökt pengar från Leader
för att uppdatera skyltar. Vi fortsätter att arbeta med en årlig broschyr med en upplaga på
8000 ex och vi har också ett annonsblad som utkommer 4-5 gånger per år.
Ingrid Karlsson: Skredsviks skogsvårdsförening har ca 100 medlemmar och har en studiecirkel
i skogsbruk, det är cirkel nr 2 eftersom denna verksamhet startades i fjol. Föreningen har haft
två skogsdagar i år och har under året bytt ordförande. Ny är L-G Hedlund.
Skredsviks, Herrestads och Högås hembygdsförening har redan i fjol restaurerat Cederslunds
magasin och funderar nu på fler aktiviteter i denna byggnad. Ordföranden Gunilla
Magnusson har sökt och fått en mindre summa pengar för att göra en skrift om alla olika
skolor som funnits på olika ställen.
Bokenäs LRF jobbar lite i motvind då LRF föreslagit nedläggning av lokalgrupper utöver
kommungrupperna. Det finns risk att föreningen läggs ner.
Skredsviks samhällsförening: samhällsföreningen vill bygga handikapptoalett och söker
pengar för det.
Marita Jacobsson, Bokenäs-Dragsmarks bygdegårdsförening: Det är inom kort Julmarknad i
Bokenäs 23/11 och julbasar i Dragsmark.
Elisabet Nilsson, Bokenäs Pensionärsförening: Pensionärsföreningen och Bokenäs
Bygdegårdsförening har startat samarbete efter renoveringen av bygdegården vad gäller
luncher och kafé. Meningen är att ha fler samlingspunkter och aktiviteter för främst äldre.

11. Mötesordförande Krister Olsson avslutade mötet och tackade alla för engagemanget.

Skredsvik den 18 november 2024

______________________________

Ingrid Karlsson

Justeras:

____________________________________________________________
Gunnar Bernekärr Marita Jacobsson
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Inbjudan till föreningsmöte för att välja landsbygdsrådsrepresentanter till Uddevalla
kommuns Landsbygdsråd i Bokenäsets bygdegård den 15/11 2024 har den 26 september
skickats från Bokenäsets Framtid till styrelserna i följande föreningar (föreningar som
markerats med streck efter namnet var inte representerade av någon medlem vid mötet):

1. Bokenäs Dragsmarks bygdegårdsförening
2. Bokenäs fiberförening
3. Bokenäs Barn och Ungdom
4. Bokenäsets Framtid
5. Bokenäsets hembygdsförening
6. Bokenäs IF
7. Bokenäsets Jaktvårdskrets
8. Bokenäsets LRF
9. Bokenäsets Naturförskola –
10. Bokenäsets pensionärsförening
11. Bokenäsets Ådra
12. Börsås Hemmansägareförening –
13. Dragsmark Fiber Ekonomisk Förening
14. Dragsmarks hembygdsförening
15. Ellinorspelens Ideella förening
16. Föreningen Allmogebåtar/Bassholmen
17. Gamla Postvägens Samfällighetsförening –
18. Herrestads AIF –
19. Hogstorps IF –
20. Hällebäcks Hamnförening
21. Högås fiberförening
22. Högås Kärr Badplatsförening
23. Röda korset i Uddevalla/lokalgrupp Bokenäset-
24. Skredsviks IF -
25. Skredsviks fiberförening
26. Skredsviks, Herrestads och Högås hembygdsförening
27. Skredsviks PRO
28. Skredsviks Samhällsförening
29. Skredsviks Skogsvårdsförening
30. SPF Hafsten-
31. Svenska kyrkan/Bokenäsets församling
32. Svenska Vänföreningen för folkmusik i Kurdistan
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